
P R O T O K Ó Ł  Nr XLIII/2017
ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie

odbytej w dniu 29 listopada 2017 r.

Początek sesji godz. 9.00
Zakończenie sesji godz. 10.05

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu).
Zaproszeni goście: wg załącznika Nr 2 do protokołu.

Radni obecni - 11
Radni nieobecni -   4
Radni nieobecni -   Franciszek Brzozowski   

    Joanna Karabinowska
    Krzysztof Kijański
    Grzegorz Walaszczyk

Adn. pkt 1. Otwarcia  XLIII  zwyczajnej  sesji  Rady  Miejskiej  dokonał  Przewodniczący 
Rady Miejskiej  –  Radosław Gross,  stwierdzając  na  podstawie  listy  obecności  quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał.

Następnie Przewodniczący Rady powitał radnych oraz zaproszonych gości, po czym 
przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie i odczytanie porządku obrad
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji
3. Informacja  z  działalności  Burmistrza  w  okresie  między  sesjami  oraz  działań 

podejmowanych w kierunku aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru Ochrony 
Uzdrowiskowej Miłomłyn”

4. Podjęcie uchwał w sprawie:
• obniżenia  średniej  ceny  skupu  żyta  stanowiącej  podstawę  do  obliczenia 

podatku rolnego na obszarze miasta i gminy Miłomłyn w 2018 r., 
• opłaty miejscowej,
• wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży lokalu mieszkalnego 

stanowiącego własność Gminy Miłomłyn,
• uchwalenia  rocznego programu współpracy z  organizacjami  pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 
2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na terenie Miasta 
Gminy Miłomłyn,

• ustalenia  kwoty  dotacji  przypadającej  na  jedną  osobę  będącą  uczestnikiem 
Centrum Integracji Społecznej w Ostródzie,

• nadania  statutu  Publicznej  Szkole  Podstawowej  im.  I  Dywizji  Tadeusza 
Kościuszki w Miłomłynie,

• zmiany  imienia  Publicznej  Szkoły  Podstawowej  im.  I  Dywizji  Tadeusza 
Kościuszki w Miłomłynie,

• zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 
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2017-2031,
• zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2017 rok.

5. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów
6. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów
7. Wolne wnioski i informacje
8. Zakończenie obrad sesji

Przewodniczący  Rady wystąpił  z  wnioskiem o  dołączenie  w  punkcie  4  „Podjęcie 
uchwał w sprawie” porządku obrad dwóch n/w projektów uchwał jako projektów ostatnich:

• zbycia nieruchomości,
• przejęcia  przez  Gminę  Miłomłyn  zadania  publicznego polegającego  na  obowiązku 

sprzątania  ulic  i  chodników,  a  także  utrzymania  zimowego  chodników  na  terenie 
miasta  Miłomłyn w ciągu ulic powiatowych w latach 2018-2019. 
Dodał, że projekty uchwał były opiniowane na posiedzeniach komisji Rady.  

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono.

„Za” przyjęciem wniosku głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Adn. pkt 2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  protokół  z  ostatniej  sesji  był 
wyłożony do wglądu i radni mogli się zapoznać z jego treścią przed sesją. Radni nie zgłosili 
uwag do protokołu i w związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek 
o przyjęcie protokołu bez odczytywania.

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  protokół  z  ostatniej  sesji  został  przyjęty 
jednogłośnie.

Adn. pkt 3. Informacja z działalności Burmistrza w okresie między sesjami oraz działań 
podejmowanych  w  kierunku  aktywizacji  inwestycyjnej  na  terenie  „Obszaru  Ochrony 
Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  przedstawił  informację 
z działalności w okresie między sesjami oraz działań podejmowanych w kierunku aktywizacji 
inwestycyjnej na terenie „Obszaru Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

Informacja wg załącznika
Nr 3 do protokołu.

Adn. pkt 4. Podjęcie uchwał w sprawie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Radosław  Gross  przedłożył  projekty  uchwał 
w sprawie:
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Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  stawki  podatków  na  rok  przyszły,  jak 
i w poprzednich latach nie są podwyższane, są ewentualnie drobne korekty w dół. 

obniżenia średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę do obliczenia  podatku rolnego 
na obszarze miasta i gminy Miłomłyn w 2018 r.

Przewodniczący  Rady  poinformował, że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że średnia cena skupu 
żyta określona przez GUS na 2018 r. wynosi 52,49 zł za 1 kwintal. Proponuje pozostawić tę 
cenę tak jak przewiduje to projekt uchwały, czyli w kwocie 48,56 zł. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie 
uchwały w sprawie  obniżenia średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę do obliczenia 
podatku rolnego na obszarze miasta i gminy Miłomłyn w 2018 r. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny skupu 
żyta  stanowiącej  podstawę  do  obliczenia  podatku  rolnego  na  obszarze  miasta  i  gminy 
Miłomłyn w 2018 r. została podjęta jednogłośnie.

Uchwała  Nr  XLIII/229/2017    
wg załącznika Nr 4 do protokołu.

opłaty miejscowej

Przewodniczący  Rady  poinformował, że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie 
uchwały w sprawie opłaty miejscowej.

„Za” podjęciem uchwały  głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  uchwała w sprawie  opłaty miejscowej została 
podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XLIII/230/2017 
wg załącznika Nr 5 do protokołu.

wyrażenia  zgody  na  udzielenie  bonifikaty  przy  sprzedaży  lokalu  mieszkalnego 
stanowiącego własność Gminy Miłomłyn

Przewodniczący  Rady  poinformował, że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

3



Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie 
uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie  bonifikaty  przy  sprzedaży  lokalu 
mieszkalnego stanowiącego własność Gminy Miłomłyn.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na 
udzielenie  bonifikaty  przy sprzedaży lokalu  mieszkalnego  stanowiącego  własność  Gminy 
Miłomłyn została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XLIII/231/2017 
wg załącznika Nr 6 do protokołu.

uchwalenia  rocznego  programu  współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz 
podmiotami,  o  których  mowa  w  art.  3  ust.  3  ustawy  z  dnia  24  kwietnia  2003  r. 
o     działalności  pożytku  publicznego  i  o  wolontariacie  na  terenie  Miasta  i  Gminy   
Miłomłyn

Przewodniczący  Rady  poinformował, że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie 
uchwały  w  sprawie  uchwalenia  rocznego  programu  współpracy  z  organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 
2003  r.  o działalności  pożytku  publicznego  i  o  wolontariacie  na  terenie  Miasta  i  Gminy 
Miłomłyn.

„Za” podjęciem uchwały  głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  uchwalenia  rocznego 
programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami,  o  których mowa 
w  art.  3  ust.  3  ustawy  z  dnia  24  kwietnia  2003  r.  o działalności  pożytku  publicznego 
i o wolontariacie na terenie Miasta i Gminy Miłomłyn została podjęta jednogłośnie.

Uchwała  Nr  XLIII/232/2017    
wg załącznika Nr 7 do protokołu.

ustalenia kwoty dotacji  przypadającej  na jedną osobę będącą uczestnikiem Centrum 
Integracji Społecznej w Ostródzie

Przewodniczący  Rady  poinformował, że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i uwag.
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W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie 
uchwały w sprawie ustalenia kwoty dotacji przypadającej na jedną osobę będącą uczestnikiem 
Centrum Integracji Społecznej w Ostródzie.

„Za” podjęciem uchwały  głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  ustalenia  kwoty  dotacji 
przypadającej  na  jedną  osobę  będącą  uczestnikiem  Centrum  Integracji  Społecznej 
w Ostródzie została podjęta jednogłośnie.

Uchwała  Nr  XLIII/233/2017    
wg załącznika Nr 8 do protokołu.

nadania  statutu  Publicznej  Szkole  Podstawowej  im.  I  Dywizji  Tadeusza  Kościuszki 
w Miłomłynie

Przewodniczący  Rady  poinformował, że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie 
uchwały w sprawie  nadania statutu Publicznej Szkole Podstawowej im. I Dywizji Tadeusza 
Kościuszki w Miłomłynie.

„Za” podjęciem uchwały  głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  uchwała w sprawie  nadania statutu Publicznej 
Szkole  Podstawowej  im.  I  Dywizji  Tadeusza  Kościuszki  w  Miłomłynie  została  podjęta 
jednogłośnie.

Uchwała Nr XLIII/234/2017 
wg załącznika Nr 9 do protokołu.

zmiany  imienia  Publicznej  Szkoły  Podstawowej  im.  I  Dywizji  Tadeusza  Kościuszki 
w Miłomłynie

Przewodniczący  Rady  poinformował, że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie 
uchwały w sprawie zmiany imienia Publicznej Szkoły Podstawowej im. I Dywizji Tadeusza 
Kościuszki w Miłomłynie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 1 radny.

Przewodniczący Rady stwierdził,  że uchwała w sprawie zmiany imienia Publicznej 
Szkoły Podstawowej im. I Dywizji Tadeusza Kościuszki w Miłomłynie została podjęta. 
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Uchwała  Nr  XLIII/235/2017    
wg załącznika Nr 10 do protokołu.

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2017-2031

Zastępca  Skarbnika  Miasta  i  Gminy,  Pani  Agnieszka  Majewska-Pawełko  omówiła 
proponowane zmiany do Wieloletniej  Prognozy Finansowej  i  do budżetu  Miasta  i  Gminy 
Miłomłyn na 2017 r. zgodnie z uzasadnieniem do projektu uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie 
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na 
lata 2017-2031.

„Za” podjęciem uchwały  głosowało 10 radnych, „przeciw” 1, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2017-2031 została podjęta.

Uchwała  Nr  XLIII/236/2017    
wg załącznika Nr 11 do protokołu.

zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2017 rok

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie 
uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2017 rok. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 1, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  uchwała w sprawie zmian w budżecie  Miasta 
i Gminy Miłomłyn na 2017 rok została podjęta.

Uchwała  Nr  XLIII/237/2017    
wg załącznika Nr 12 do protokołu.

Radna  Zdzisława  Milkowska  wyjaśniła,  że  głosowała  przeciw  uchwałom 
o  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  i  o  budżecie  ponieważ  nie  zgadza  się  z  decyzją 
Burmistrza dotyczącą przyznania kilku pracownikom urzędu planującym odejść na emeryturę 
podwyżek w wysokość po 500 zł.  Dla gminy to jest nie tylko koszt 500 zł miesięcznie na 
jednego  pracownika,  ale  ponad  600  zł,  gdyż  dochodzą  do  tego  również  składki  ZUS. 
Zapytała,  czy kolejni  pracownicy,  którzy będą  w przyszłości  odchodzić  na  emeryturę  też 
dostaną  podobną  podwyżkę.  W grupie  osób,  które  otrzymały  podwyżkę  jest  żona  Pana 
Burmistrza,  zastanawia  się  więc,  czy jest  to  działanie  jednorazowe,  czy zasada  ta  będzie 
obowiązywać wszystkich pracowników.  
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Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  stwierdził,  że  obecnie  ciężko 
o  pracowników.  W tym  roku  podwyższył  wynagrodzenia  nie  tylko  tym  5  pracownikom 
urzędu,  ale  również  pracownikom  biblioteki,  dyrektorowi  Szkoły  Podstawowej 
w  Miłomłynie,  która  przejęła  więcej  obowiązków  oraz  dwóm kucharkom.  Tu  nie  miało 
znaczenia,  że  na  emeryturę  odchodzi  jego  żona. W tym  roku  będzie  jeszcze  podwyżka 
z  zaoszczędzonych  pieniędzy  dla  pracowników  urzędu,  a  w  roku  przyszłym  o  2,3  %. 
Inne  samorządy również  przyznają  podwyżki  pracownikom urzędu planującym odejść  na 
emeryturę, nawet dwa lata przed odejściem. Nie może zmusić pracownika, żeby odszedł na 
emeryturę. Na pewno inni pracownicy, którzy będą odchodzić w przyszłości na emeryturę też 
otrzymają taką podwyżkę. 

Radny Wiesław Lisek zapytał radną Zdzisławę Milkowską, czy jest to jej opinia jako 
radnej, czy Komisji Rewizyjnej.

Radna Zdzisława Milkowska odpowiedziała, że jej jako radnej.

zbycia nieruchomości

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniach  komisji  Rady  Miejskiej.  Opinie  komisji  dotyczące  tego  projektu  były 
niejednoznaczne. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Krzykowski  poinformował,  że 
w  projekcie  uchwały  chodzi  o  grunt  znajdujący  się  pod  sklepem  Biedronka.  Mimo,  iż 
w dniu wczorajszym na posiedzeniu komisji zagłosował „za” pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały,  to  po głębszym przemyśleniu pojawiły się  jednak wątpliwości,  czy ten 
grunt powinno się sprzedać.  Jest to jeden z ważniejszych gruntów położonych w centrum 
miasta. Korzyści, jakie gmina miałaby uzyskać z jego sprzedaży to ok. 30 tys. zł. Nie wnoszą 
one zbyt wiele, a gmina pozbyłaby się kolejnego gruntu w centrum Miłomłyna. Gmina ma 
nauczkę z lat poprzednich, kiedy sprzedała grunty w centrum miasta, na których na dzień 
dzisiejszy nie możemy nic tam zrobić. Nie wie więc, czy to dobry pomysł, by sprzedać ten 
grunt. 

Inspektor  tut.  urzędu,  pani  Danuta  Marciniak  poinformowała,  że  jest  to  projekt 
uchwały  zezwalający  w  drodze  bezprzetargowej  użytkownikowi  wieczystemu  nabycie 
własności gruntu pod budynkiem sklepu Biedronka. Oprócz gruntu pod budynkiem działka 
zajmuje 1/3 powierzchni parkingu przed sklepem oraz działkę za budynkiem w stronę kanału. 
Właścicielem działki jest gmina. 

Radny Wiesław Lisek – reasumując, użytkownik wieczysty płaci rocznie opłatę roczną 
w wysokości ok. 1.000 zł, a gmina chce wziąć jednorazowo ok. 33 tys. zł.

Pani  D.  Marciniak  poinformowała,  że  użytkownik  wieczysty  płaci  opłatę  roczną 
z tytułu użytkowania wieczystego, tj. 3 % wartości gruntu – 1.022 zł. Ta opłata może być 
podwyższana  w  okresach  nie  krótszych  niż  3  lata. Kwota  ok.  34  tys.  zł  jest  to  różnica 
pomiędzy wartością prawa własności, a prawem użytkowania wieczystego.
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Radny Wiesław Lisek zwrócił uwagę, że przy użytkowaniu wieczystym zmieniają się 
przepisy.  Może się okazać,  że jeżeli  gmina nie sprzeda użytkownikowi wieczystemu tego 
gruntu, to będzie musiała oddać mu go za darmo, gdyż Europa odchodzi od użytkowania 
wieczystego.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Radosław  Gross  -  nie  sądzę,  żeby  taki  proces 
odbywał się bez odszkodowania dla dotychczasowego właściciela.

Radny Marek Grzęda podziękował radnemu Andrzejowi Krzykowskiemu, że zwrócił 
uwagę na problem związany z propozycją sprzedaży kolejnej działki w rynku Miłomłyna. 
Stwierdził, że sprzedając tę działkę gmina powtórzy błąd z lat poprzednich, gdy sprzedała 
działki  wokół rynku. Skoro ze sprzedaży tej  działki  nie ma większego zysku dla budżetu 
gminy,  to  proponuje  jej  nie  sprzedawać.  Wystąpił  z  wnioskiem o  odrzucenie  projektu  tej 
uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek radnego M. Grzędy. 

„Za” przyjęciem wniosku głosowało 6 radnych, „przeciw” 5, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził,  że wniosek został  przyjęty.  W związku 
z tym projekt uchwały został odrzucony.

przejęcia  przez  Gminę  Miłomłyn  zadania  publicznego  polegającego  na  obowiązku 
sprzątania ulic i chodników, a także utrzymania zimowego chodników na terenie miasta 
Miłomłyn w ciągu ulic powiatowych w latach 2018-2019

Przewodniczący  Rady  poinformował, że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie 
uchwały w sprawie  przejęcia przez Gminę Miłomłyn zadania publicznego polegającego na 
obowiązku sprzątania ulic i chodników, a także utrzymania zimowego chodników na terenie 
miasta Miłomłyn w ciągu ulic powiatowych w latach 2018-2019. 

„Za” podjęciem uchwały  głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  przejęcia  przez  Gminę 
Miłomłyn  zadania  publicznego  polegającego  na  obowiązku  sprzątania  ulic  i  chodników, 
a  także  utrzymania  zimowego  chodników  na  terenie  miasta  Miłomłyn  w  ciągu  ulic 
powiatowych w latach 2018-2019 została podjęta.

Uchwała Nr XLIII/238/2017 
wg załącznika Nr 13 do protokołu.
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Adn. pkt 5. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów.

Radna Alina Król  zapytała,  czy jest  możliwość przestawienia  zegara włączającego 
oświetlenie uliczne w Miłomłynie, gdyż zapala się ono bardzo późno. Zegar jest nastawiony 
na czas letni, a obecnie wcześnie robi się ciemno. 

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  jest  to  zegar 
astronomiczny,  który codziennie włącza oświetlenie  uliczne o innej  porze.  Jest  to kwestia 
regulacji. Zleci przestawienie zegara.

Radny  Wiesław  Lisek  zwrócił  uwagę,  że  przejście  dla  pieszych  przy  sklepie 
Biedronka w Miłomłynie jest niewidoczne. Kiedy jest ciemno nie widać osób przechodzących 
po tym przejściu. Zasugerował, by podjąć działania w celu oświetlenia tego przejścia.

Sołtys  Sołectwa  Majdany  Wielkie,  pani  Elżbieta  Kucińska  zapytała,  czy  będą 
prowadzone  prace  zabezpieczające  stację  ujęcia  wody  w  Majdanach  Wielkich  przed 
ewentualną możliwością skażenia wody. 

Burmistrz Miasta i Gminy poinformował, że zostały już poczynione działania w tym 
kierunku.  

Radny  Grzegorz  Żmijewski  poruszył  problem  zanieczyszczenia  rowów 
melioracyjnych w Liksajnach, a przede wszystkim głównego rowu melioracyjnego łączącego 
dwa  jeziora.  Problem  ten  był  poruszany  na  zebraniu  wiejskim.  Rolnicy  nie  wyczyszczą 
rowów z uwagi na duże koszty. W tym powinien partycypować powiat. 

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  w  tej  sprawie 
zorganizuje na początku grudnia br. spotkanie z przedstawicielem powiatu, panem Janiakiem. 

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski w nawiązaniu do pytań radnych na 
posiedzeniach komisji odnośnie możliwości przejazdu drogą do Samborowa poinformował, 
że otrzymał pismo od Starosty Powiatu Iławskiego o zmianie projektu czasowej organizacji 
ruchu,  dotyczącego robót  związanych  z  przebudową wiaduktu  w ciągu  drogi  powiatowej 
Nr  1219N  Bramka-Tarda-Miłomłyn-Samborowo  w  miejscowości  Samborowo  poprzez 
zmianę terminu czasowej organizacji ruchu z 31.12.2017 r. na 31.07.2018 r. 

Adn. pkt 6. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów.

Przewodniczący Rady Miejskiej  Radosław Gross  poinformował,  że  odpowiedzi  na 
zapytania zostały udzielone w punkcie 5. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów.

Adn. pkt 7. Wolne wnioski i informacje.

Przewodniczący Rady Miejskiej Radosław Gross przedstawił następujące sprawy:  

• pismo Urzędu Skarbowego w Ostródzie dotyczące analizy oświadczeń majątkowych 
radnych Rady Miejskiej w Miłomłynie,
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• pismo Rady Miejskiej w Sosnowcu w sprawie apelu dotyczącego poparcia protestu 
w służbie zdrowia,

• pismo  Przewodniczącego  Zgromadzenia  Związku  Gmin  Kanału  Ostródzko-
Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego dotyczące zmiany nazwy Związku Gmin Kanału 
Ostródzko-Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego oraz zmiany statutu Związku, 

• zaproszenie  na  koncert  patriotyczno-edukacyjny  w  wykonaniu  chóru  Policji 
Garnizonu Warmińsko-Mazurskiego z okazji 99 rocznicy odzyskania niepodległości, 
który odbędzie się 30.11.br. o godz. 11.00 w Zamku w Ostródzie. Z uwagi na inne 
obowiązki nie może wziąć udziału w koncercie. Radni i sołtysi chcący wziąć w nim 
udział  proszeni są o zgłoszenie się do Biura Obsługi Rady tuż po sesji. 

Radny Marek Grzęda – Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej  wystąpił  z  prośbą do 
przewodniczących pozostałych komisji Rady o zgłaszanie ewentualnych wniosków do planu 
pracy Komisji Rewizyjnej na 2018 r.

Sekretarz  Miasta  i  Gminy Ryszard  Portka  przedstawił  pismo  Urzędu  Skarbowego 
w Ostródzie w sprawie analizy oświadczeń majątkowych składanych do Burmistrza Miasta 
i Gminy.  

Wniosków i innych informacji nie zgłoszono.

Adn.  pkt  8. W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  XLIII  sesji  Rady  Miejskiej 
Przewodniczący dokonał zamknięcia obrad.

Na tym protokół zakończono.
Protokółowała: Przewodniczący Rady Miejskiej
K. Staszyńska Radosław Gross
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